
Zápis č. 7 

z porady katedry organické chemie konané dne 20. 9. 2012 

 

Přítomni: Roithová, Kotora, Smrček, Štícha, Lorenc, Machara, Drahoňovský, Veselý 

Omluveni:  Hocek,  Jindřich, Trnka 

 

1. Doc. Roithová předložila návrh na stanovení nového pravidla pro magisterské studium 
na katedře organické chemie. 
V podmínkách studia by bylo uvedeno, že diplomová práce se vypracovává v jedné z výzkumných 
skupin na katedře. Výjimečně by bylo možné schválit, že část diplomové práce lze vypracovat na 
jiném pracovišti, pokud se jedná o společný projekt mezi výzkumnou skupinou katedry a daným 
pracovištěm. 
 

Všichni přítomní s uvedeným návrhem souhlasili. 
 

2. Rozpočet 
Doc. Roithová požádala přítomné, aby do konce října vyčerpali co nejvíce peněz z rozpočtů 
na tento rok a koncem října předložili plán čerpání na měsíc listopad a prosinec. 
Dle příkazu děkana č. 3 má být čerpání finančních prostředků pro rok 2012 uzavřeno 12. 12. 2012. 
 

3. Evidence rozpouštědel – diskuse o evidenci rozpouštědel k vůli domnělému nesouladu mezi 
spotřebou a nákupem rozpouštědel. Doc. Roithová později zjistila, že se jednalo o její chybu. 
 

4. Doc. Roithová informovala o pořádání semináře na téma bezpečnost práce a etika – přednášet 
budou doc. Hocek (bezpečnost) a doc. Roithová (etika). Účast všech zaměstnanců a doktorandů 
pracujících na katedře bude povinná. 
 

5. Diskuze 
 

V diskuzi bylo projednáno: 
 

a) Organizace dohledu v praktikách z organické chemie – dohled budou zajišťovat doktorandi 
zaměstnaní na katedře. 

b) Možnost a způsob vyplácení odměn studentům v programu STARS – dorovnání stipendií lze 
čerpat buď formou mimořádných stipendií z finančního zdroje PRVOUK, nebo běžnými 
stipendii z SVV (nutná dohoda s prof. Kotorou). 



c) Prof. Kotora navrhl napsat pro SVV do seznamu lidí i magisterské studenty. Tím, že budou 
na seznamu, nemají automaticky nárok na vyplacení peněz, ale bude ta možnost. Studenti 
by měli uvádět všechny své aktivity – publikace, postery apod. 

d) Studenti by měli prezentovat své magisterské práce ještě před tím, než je předloží 
k obhajobě (naučí se vystupovat před posluchači) – toto by se mohlo zavést od příštího 
školního roku, předběžně budou prezentace probíhat v březnu. 

e) Doc. Roithová informovala, že pro lepší propagaci katedry budou nainstalovány dvě nástěnky 
blíže ke schodišti – na jedné budou informace o katedře a pravidla pro diplomové práce, 
na druhé budou aktuální publikace z katedry, ocenění apod. 

f) Diskutovalo se o motivaci studentů, o možnosti soutěže o mimořádné odměny a o nastavení 
pravidel k vyplácení těchto odměn. 

g) Den otevřených dveří na katedře organické chemie – zorganizovat během října. 

 

 

Zapsala: Eva Trličíková      Zkontrolovala: doc. Jana Roithová 

 
 


